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PROJEKT 
Protokół Nr 7/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 28 sierpnia 2015 roku. 
 
Miejsce posiedzenia: Sokólski Ośrodek Kultury 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9:30, zakończono o 10:00 
Przewodniczyła: Krystyna Gołko –Przewodnicząca  Komisji 
Protokółowała: Joanna Korzeniewska- inspektor w Biurze Obsługi Rady Miejskiej 
 
 
Obecni: 
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności 
 
Porządek  posiedzenia :  

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach 

Dolnych. 
4. Wolne wnioski 

 
Ad.1. 
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji na prośbę Burmistrza wnosi o prowadzenie do porządku posiedzeniu 
dwóch projektów uchwał: 
- w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 3 marca 2015 
r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Sokółka 
- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-Oświatowemu Stowarzyszeniu 
Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę 
Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o 
systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego. 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Komisja obradowała wg. następującego porządku: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach 

Dolnych. 
4. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w 

Sokółce z dnia 3 marca 2015 r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Sokółka. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-
Oświatowemu Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym 
"Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w 
wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z 
przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego. 

6. Wolne wnioski 
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Ad.2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad.3 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach Dolnych 
przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej w Sokółce Pani Lucyna Szebiotko. 
Radny K.Puszko dodał, że młodzież z tego terenu zwraca się z prośbą o przekazanie tego 
budynku na cele klubu wiejskiego. Zapytał również, czy ta Pani nie straci pracy przez tą 
likwidację. 
Dyrektor Biblioteki wyjaśniła, że ta Pani przechodzi na emeryturę, brakuje jej kilka miesięcy i 
przechodzi na ten czas do Starej Kamionki. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. 
 
Ad.4 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w Sokółce z 
dnia 3 marca 2015 r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił 
Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk. 
Radny H.Czaplejewicz zapytała, czy wszyscy rodzicie tych dzieci, które mają odroczenia 
wiedzą gdzie maja się kierować 1 września. 
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, że tak Pani Dyrektor Przedszkola osobiście 
informowała rodziców, było też organizowane zebranie w tej sprawie. Z-ca Burmistrza dodał 
również że nadal jeszcze trwają badania dzieci. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. 
 
Ad.5 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-Oświatowemu 
Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży 
prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w 
art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego 
przedstawił Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. 
 
Ad.6 
Wolne wnioski 
Radna H.Czaplejewicz zwróciła uwagę, żeby Komisja Oświaty miała więcej czasu na 
porozmawianie na posiedzeniach Komisji, zwłaszcza że za parę dni rozpoczyna się rok 
szkolny. 
Przewodnicząca Komisji K.Gołko wyjaśniła, że w pierwotnym porządku posiedzenia był 
tylko jeden projekt uchwały, ale na prośbę Burmistrza zostały wprowadzone jeszcze dwa. 
Radny K.Puszko zwrócił uwagę, aby przyjrzeć się kwestii dowożenia dzieci do szkół. 
Radny M.Tochwin zgłosił wniosek o przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania 
Gminnej Rady Sportu i przekazania tych kompetencja dla Komisji Oświaty. 
Radny A.Kirpsza wrócił do tematu aby ujednolicić sposób naliczania stawek na jednego 
ucznia, żeby przy obliczaniu nie brać pod uwagę Szkoły Podstawowej Nr 1. 
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Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
Protokółowała         Przewodniczyła 
Joanna Korzeniewska         Krystyna Gołko 
 
 
 


